



ECTA President

Michael Franz

e-mail: President@ECTA.de

To be spoilt for choice

Dear Dancers,

My article published in the February issue of the EAASDC Bulletin obviously came to your special attention. Thanks a lot to Trixi for her reader's letter. She noticed that the article left a little thing open for public discussion.

In her reader's letter Trixi mentioned that she might have found a certain accumulation of leaders that are presented on the program of a Jamboree or similar events over and over again. The question that came up to her was the how. How are the leaders being selected that will conduct the program?

To be honest : I don't know either! I don't know a thing about it, because selection of the leaders is done by the hosting clubs, or to be precise by the persons of the clubs being responsible for the event organization. So I only can guess it might be factors like personal affinity, extent of a leaders fame as well as the degree of safety the organizer is looking for and much more. ECTA just double-checks the formal prerequisites for the participation.

Each and every one of you is very welcome to organize together with his club an event like a Jamboree and therefore set up your own selection-criteria.

Right now I would like to thank you for your application, yours

Michael

Die Qual der Wahl

Liebe Tänzer,

mein Beitrag zur Februar Ausgabe des EAASDC Bulletin stieß offensichtlich bei Euch auf besonderes Interesse. Herzlichen Dank an Trixi für ihren Leserbrief. Sie merkte an, dass aus dem Beitrag noch eine Kleinigkeit offengeblieben sei.

In ihrem Leserbrief merkte Trixi an, sie habe eine gewisse Häufung von Leadern entdeckt, die immer wieder auf dem Programm einer Jamboree oder ähnlichen Veranstaltung stehen. Die Frage die sich ihr nun aufdrängte war die nach dem wie. Wie werden die Leader ausgesucht, die bei solchen Veranstaltungen auf der Bühne stehen?

Ehrlich gesagt : Ich weiß es auch nicht! Ich weiß es deshalb nicht, weil die Auswahl der Leader durch die ausrichtenden Vereine, bzw. die mit der Ausrichtung betrauten Personen der Vereine geschieht. Ich kann nur vermuten daß es Faktoren wie persönliche Vorlieben, Bekanntheitsgrad des Leaders sowie Sicherheitsbedürfnis des Veranstalters und andere mehr sind. Die ECTA prüft nur ob die formalen Voraussetzungen zur Teilnahme gegeben sind.

Jeder von Euch ist aber gerne eingeladen selbst einmal mit seinem Verein eine Jamboree zu gestalten und dann seine eigenen Auswahlkriterien anzulegen.

Schon jetzt danke für Eure Bewerbungen

Euer

Michael

ECTA President

Michael